
PROTOKÓŁ Nr XLII/14 

z sesji Rady Gminy Łubnice 

odbytej dnia 18 marca 2014 roku 

  
W sesji udział wzięli wszyscy radni. 

  

Ponadto w sesji uczestniczyli: 

  
1. Anna Grajko – Wójt Gminy 

2. Leszek Ziółek – Sekretarz Gminy 

3. Danuta Lasota – Skarbnik Gminy  

4. Sołtysi 

  

Przyjęto protokół z poprzedniej sesji. 

  

Proponowany porządek obrad:  

  

1.     Podjęcie uchwał  budżetowych. 

2.     Podjęcie uchwały w sprawie wydzierżawienia gruntu. 

3.     Podjecie uchwały w sprawie wynajmu lokalu. 

4.     Podjęcie uchwały zatwierdzenie Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych 

na lata 2014-2020. 

5.     Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf na zbiorowe zaopatrzenie w wodę 

na terenie gminy Łubnice. 

6.     Informacja Wójta Gminy o bieżącej pracy między sesjami. 

7.     Sprawy różne i interpelacje. 

  

Porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 

  

Ad. 1 

  

P. Przew. – przedstawił treść uchwały. 

Nie było pytań i uwag. 

Uchwała Nr XLII/142/14 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Staszowskiemu 

jako załącznik do niniejszego protokołu 

Podjęta jednogłośnie 

Następnie przewodniczący przedstawił treść uchwały dotyczącej zmian w budżecie 

P. Kotlarz – na jakiej podstawie zostało naliczone te 153 tysiące obniżające subwencje 

P. Skarbnik – na podstawie pisma z ministerstwa 

P. Kotlarz – ale jak to było liczone 

P. Skarbnik – tego to my nie wiemy ministerstwo nalicza i daje stosowne pisma 

P. Bryk – czy dokumentacja na kanalizację będzie kosztować 5 milinów bo tak wynika z 

zapisu w uchwale 

P. Skarbnik – nie, 355 tysięcy a reszta to jest na przyszłe lata i budowę. 

Uchwała Nr XLII/143/14 

w sprawie zmian budżecie gminy na 2014 rok 

jako załącznik do niniejszego protokołu 

Podjęta jednogłośnie 

  



Następnie przewodniczący przedstawił treść uchwały w sprawie zmiany prognozy finansowej 

Uchwała Nr XLII/144/14 

w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy na lata 2014-2017 

jako załącznik do niniejszego protokołu 

Podjęta jednogłośnie 

  

Ad. 2 

P. Przew. – przedstawił treść uchwały. 

Nie wniesiono pytań i uwag. 

  

Uchwała Nr XLII/145/14 

w sprawie wydzierżawienia nieruchomości gruntowej 

jako załącznik do niniejszego protokołu 

Podjęta jednogłośnie 

  

Ad. 3 

  

P. Przew. – przedstawił treść uchwały. 

Nie wniesiono pytań i uwag. 

Uchwała Nr XLII/146/14 

w sprawie wynajmu lokalu użytkowego 

jako załącznik do niniejszego protokołu 

Podjęta jednogłośnie 

  

Ad. 4 

  

P. Przew. – każdy otrzymał strategię i się z nią zapoznał. Teraz zapoznam z treścią uchwały. 

Nie wniesiono uwag i pytań. 

 Uchwała Nr XLII/147/14 

w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych w Gminie Łubnice na 

lata 2014-2020 

jako załącznik do niniejszego protokołu 

Podjęta jednogłośnie. 

  

Ad. 5 

  

P. Przew. – temat ceny wody był poruszany na komisjach i została ustalona cena. Zapoznam 

teraz z treścią uchwały jeśli ktoś będzie miał inne propozycje to proszę bardzo zabierać głos. 

Nie zgłoszono innych propozycji. 

Uchwała Nr XLII/148/14 

w sprawie zatwierdzenia taryf na zbiorowe zaopatrzenie w wodę na terenie Gminy Łubnice 

jako załącznik do niniejszego protokołu 

Podjęta jednogłośnie 

  

Ad. 6 

  

P. Wójt – uczestniczyłam w spotkaniach OSP, oczekiwania w jednostkach są duże i 

kosztowne żeby jednostki mogły należeć do Krajowego Systemu Gaśniczego. 

Szczęśliwie udało się zakończyć przydomowe oczyszczalnie, jest już złożony wniosek o 

płatność końcową. 



Trwają prace projektowe kanalizacji i oczyszczalni, są już na ukończeniu. Firma, która robi 

kanalizację jest mało komunikatywna i w ostatnim okresie żeśmy się włączyli w negocjacje z 

właścicielami gruntów. Koszty przyłącza będą maksymalnie 2 tysiące ale może się uda żeby 

było finansowanie z przyłączami to by było mniej. 

Uczestniczyłam w posiedzeniach obu komisji rady oraz w spotkaniu ze Starostą w sprawie 

remontu dróg powiatowych i tak byłyby robione w tym roku Gace Słupieckie jako 

schetynówka oraz Grabowa i Czarzyzna z środków powodziowych. 

Nowe oczyszczalnie przydomowe są projektowane, już jest koniec, bo tak cały czas jest że się 

wycofują i zapisują i od nowa, ale wniosek musimy złożyć do 15 kwietnia i już nic zmieniać 

nie będziemy. 

Na koniec muszę się pochwalić, że uczestniczyłam w plebiscycie na Kobietę Przedsiębiorczą, 

w powiecie zajęłam I miejsce natomiast w województwie VI. 

  

Ad. 7 

  

Podania – Borki o świetlicę i drogę 

  

P. Wójt – tak jak wszędzie gdzie jest droga kamienna to bieżące remonty są wykonywane. 

Droga ta nie jest uznana w powodziowych a wykonanie asfaltu tylko z własnych środków to 

chyba gminy nie stać. 

P. Skiba – jak wodomierz komuś pęknie w świetlicy to trzeba go obciążyć bo na zimę to my 

spuszczamy wodę, mamy przecież w remizie taką samą sytuację. 

P. Sekretarz – z tym nie ma żadnego problemu, co roku jest tak robione w Orzelcu Dużym, 

jadą chłopcy z wodociągu i zakręcają. 

P. Kwiecień – przecież to było budowane w czynie społecznym to może teraz chociaż trochę 

dajcie. 

P. Pawlak – rozmawiałam z Wójtem i będzie ta droga utwardzona kamieniem 

P. Polak – może najpierw skończcie to co zostało zaczęte 

P. wójt – jak się Was słucha to tak jakby Sienic nie robiło ale nie można robić tylko w jednej 

miejscowości bo mamy ich 19, natomiast robienie drogi w całości za swoje to jest 

niegospodarne. 

  

Informacyjnie  

Pismo z  Inspekcji Weterynaryjne o afrykańskim pomorze świń (w załączeniu). 

Pisma z Świętokrzyskiej Izby Rolniczej: 

1) o szkoleniu „ stosowanie środków ochrony roślin sprzętem naziemnym” 

2) o konkursie „Piękna i Bezpieczna Zagroda – Przyjazna Środowisku” 

  

P. Motyl 

1) prawdopodobnie był wyjazd na targi do Kielc ale ja nic o tym nie wiedziałem 

2) czy wszyscy gospodarze złożyli deklaracje na śmieci 

3)powybijane są na przystankach szyby może by to czymś zatkał 

4) Kapkaz – rów jak mogą to zrobić 

P. Wójt – wyjazd był organizowany nie pierwszy raz tylko co roku. Deklaracje jeśli ktoś nie 

złożył to poszły wezwania, dużo ludzi się zgłasza, jeśli ktoś się nie zgłosi to wydajemy 

decyzję i naliczamy od tylu osób ile jest zameldowanych. 

Przystanki giną ławki i szyby, trzeba się zastanowić kto to robi 

Rów – zarówno ten przy drodze jak i w polach, byłam na spotkaniu z mieszkańcami i jest to 

sporne, bo gdzie ta wodę odprowadzić – do Czarzyzny? 

P. Wójtowicz – chodzi mi o oczyszczalnie nie reakcji zgłoszenie usterki 



P. Wójt – mieszkańcy zgłaszają do nas a my na piśmie do firmy bo to jest jeszcze wszystko na 

gwarancji 

P. Bolon – jak są pracownicy z interwencji to może by pomalowali przystanki 

P. Wójt – nie mamy takich pracowników. 

  

P. Przew. –  Czy ktoś chce jeszcze zabrać głos, nie widzę, wobec czego zamykam obrady 

dzisiejszej sesji. 

  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

  

Protokołowała:      Przewodniczący Rady Gminy 

H.Rogala        Marian Komasara 

  

 


